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Protokół nr 156/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 15 listopada 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler    - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba  - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak   - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka   - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński  - członek Zarządu     

  

      

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3.  Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

4. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

          Społecznych w Starostwie Powiatowym 

        w Wieluniu  

5. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

6. Pani Dorota Musiałek-Jeżewska - wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

        w Wieluniu (ZS nr 1) 

7. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym 

        w Wieluniu 
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8. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

         Transportu i Dróg w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

9. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

          w Wieluniu (PZD) 

10. Pani Anna Pakuła    - inspektor do spraw strategii, inwestycji 

        i pozyskiwania środków zewnętrznych  

        w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

11.  Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,   

        Kartografii, Katastru i Gospodarki    

        Nieruchomościami w Starostwie   

         Powiatowym w Wieluniu 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034 – temat sesyjny.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wieluńskiego na rok 2023 – temat sesyjny.  
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8. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na odroczenie spłaty 

miesięcznych rat kapitałowych kredytu oraz zmniejszenie rat kapitałowych 

przypadających do spłaty do kwietnia 2026 r. 

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 26.10.2022 r. 

10. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za trzy kwartały 2022 r. oraz zmianą  

do planu finansowego i inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu na 2022 r. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2022 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieopłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieopłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego 

w 2023 roku.  

13. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie zgody 

na podpisanie Porozumienia z Instytutem Finansów w Warszawie w sprawie 

objęcia patronatem przez Instytut klasy technik ekonomista w Zespole Szkół  

nr 1 w Wieluniu od roku szkolnego 2023/2024. 

14. Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca 

zamieszkania.   
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15. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku w ramach 

Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat sesyjny. 

17. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu Pana Andrzeja 

Gęsiaka w sprawie wykonania projektów przebudowy drogi powiatowej Nr 4508E 

w m. Kurów oraz na odc. Kurów-Dąbrowa.  

18. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów dotyczącego przejęcia przez Gminę 

Pątnów w tymczasowy zarząd drogi powiatowej nr 4528E wraz z partycypacją  

w kosztach wykonania dokumentacji projektowej.  

19. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów dotyczącego wykonania 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4521E  

w m. Załęcze Małe.  

20. Zapoznanie z wynikami badań pomiaru emisji hałasu do środowiska na nowo 

wybudowanym bezpiecznym przejściu dla pieszych – kontynuacja sprawy  

z CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.08.2022 r.  

21. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za III kwartały 2022 r. 

22. Przyjęcie informacji o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

do akcji zimowej w sezonie 2022/2023 - temat sesyjny.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia planu 

operatywnego zimowego utrzymania dróg powiatowych.  

24. Rozpatrzenie petycji w sprawie rozwoju infrastruktury rowerowej.  

25. Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na interpelację radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana 

Sebastiana Jasińskiego z dnia 2.10.2022 r. w sprawie odpowiedzi Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi na wniosek z dnia 

25.04.2022 r. Rady Powiatu w Wieluniu dotyczący jak najszybszego podjęcia 

prac w celu wykonania wjazdu dla służb ratowniczych na obwodnicę Wielunia.  
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26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

27. Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2022 r. – temat 

sesyjny.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Powiat Wieluński porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania  

i wdrożenia Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przeprowadzenia pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości - dot. nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Skrzynno, gmina Ostrówek oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka 1117, 1128, 1223, 1227 o łącznej powierzchni 

8,0500 ha, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego. 

30. Sprawy bieżące. 

31. Wolne wnioski. 

32. Zamknięcie CLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu. 
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Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmować będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że członkowie Zarządu otrzymali porządek obrad. Przekazał, że nie wnosi żadnych 

uwag ani nie proponuje zmian do porządku obrad. Zapytał, czy ktoś ma jakieś 

propozycje zmian. Nikt się nie zgłosił. Dodał, że do punktu 12 proponowanego 

porządku obrad wczoraj przyszła informacja od Pana Wojewody dotycząca komisji 

konkursowej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy wybrali kogoś. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że z organizacji 

pozarządowych też się nikt nie zgłosił. Powiedział, że zaproponuje Panią Martę 

Woźniak (pracownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu).  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że w tamtym roku też 

nie było nikogo od Wojewody. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie, ale był 

z organizacji pozarządowych, a w tym roku napisali, że im nie pasuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że nikt się  

nie pojawił. Nadmienił, że jest to tylko taka informacja.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kiedy mają termin  

na zgłoszenie z organizacji pozarządowych. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że już 

skończył się. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, że już się 

skończył, termin był do 7. listopada. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem proponowanego 

porządku obrad. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

proponowany porządek obrad (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu). 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034 – temat sesyjny.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wieluńskiego na rok 2023 – temat sesyjny.  

8. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na odroczenie spłaty 

miesięcznych rat kapitałowych kredytu oraz zmniejszenie rat kapitałowych 

przypadających do spłaty do kwietnia 2026 r. 

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 26.10.2022 r. 

10. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za trzy kwartały 2022 r. oraz zmianą  

do planu finansowego i inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu na 2022 r. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2022 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieopłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieopłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego 

w 2023 roku.  

13. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie zgody 

na podpisanie Porozumienia z Instytutem Finansów w Warszawie w sprawie 

objęcia patronatem przez Instytut klasy technik ekonomista w Zespole Szkół  

nr 1 w Wieluniu od roku szkolnego 2023/2024. 

14. Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca 

zamieszkania.   

15. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku w ramach 

Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat sesyjny. 

17. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu Pana Andrzeja 

Gęsiaka w sprawie wykonania projektów przebudowy drogi powiatowej Nr 4508E 

w m. Kurów oraz na odc. Kurów-Dąbrowa.  
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18. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów dotyczącego przejęcia przez Gminę 

Pątnów w tymczasowy zarząd drogi powiatowej nr 4528E wraz z partycypacją  

w kosztach wykonania dokumentacji projektowej.  

19. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów dotyczącego wykonania 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4521E  

w m. Załęcze Małe.  

20. Zapoznanie z wynikami badań pomiaru emisji hałasu do środowiska na nowo 

wybudowanym bezpiecznym przejściu dla pieszych – kontynuacja sprawy  

z CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.08.2022 r.  

21. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za III kwartały 2022 r. 

22. Przyjęcie informacji o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

do akcji zimowej w sezonie 2022/2023 - temat sesyjny.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia planu 

operatywnego zimowego utrzymania dróg powiatowych.  

24. Rozpatrzenie petycji w sprawie rozwoju infrastruktury rowerowej.  

25. Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na interpelację radnego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Sebastiana Jasińskiego z dnia 2.10.2022 r. w sprawie odpowiedzi 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi na wniosek  

z dnia 25.04.2022 r. Rady Powiatu w Wieluniu dotyczący jak najszybszego 

podjęcia prac w celu wykonania wjazdu dla służb ratowniczych na obwodnicę 

Wielunia.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

27. Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2022 r. – temat 

sesyjny.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Powiat Wieluński porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania  

i wdrożenia Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej. 
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29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przeprowadzenia pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości - dot. nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Skrzynno, gmina Ostrówek oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka 1117, 1128, 1223, 1227 o łącznej powierzchni 

8,0500 ha, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego. 

30. Sprawy bieżące. 

31. Wolne wnioski. 

32. Zamknięcie CLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i otworzył dyskusję. Zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Do posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu dołączył Pan Łukasz Dybka  

– członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5-osobowym 

składzie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1018/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1018/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odnośnie odroczenia spłat 

kredytu SP ZOZ-u zapytał, czy w projekcie nowego WPF-u też już jest to ujęte. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. Dodał,  

że nawet są troszeczkę wyższe, dlatego że informację od Pana z BGK-u (Bank 

Gospodarstwa Krajowego) przy tworzeniu projektu budżetu miał trochę wcześniej  

niż te jeszcze wynegocjowane dodatkowe ulgi, dlatego one są wprowadzone  

w trochę wyższej wysokości. Przekazał, że według niego pani dyrektor może 

podpisywać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że będą 

rozmawiać przy tym punkcie jeszcze z panią dyrektor. Zapytał, czy są pytania  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1019/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2030 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1019/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034 – temat sesyjny. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie, że tylko 

zwiększają zakres z tego tytułu, że ewentualnie znowu obligacje wstawiają,  

czyli 2030 r., a 2034 r.. Zapytał, czy z tego tytułu to wynika.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że z tego tytułu  

to wynika. Dodał, że może jeszcze wspomnieć o udziale środków własnych  

na inwestycje w 2023 roku na wydatki majątkowe, przykładowo 25 mln 434 tys. zł,  

a nasz udział to jest 4 mln 981 tys. zł, w 2024 roku wydatki majątkowe 44 mln zł,  

a udział własny 2 mln 590 tys. zł i w 2025 roku 3 mln 494 tys. zł, a udział 561 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował panu 

skarbnikowi za przedstawienie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2034. 

Zapytał, kto jest ”za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1020/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

na lata 2023-2034 – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1020/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wieluńskiego na rok 2023 – temat sesyjny. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. Powiedział, że dochody budżetu powiatu to 129 mln zł. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak jak mówił 

wcześniej, dochody budżetu powiatu planują na kwotę 129 423 091,59 zł, w tym 

dochody bieżące to 108 718 811 zł, a dochody majątkowe 20 704 279 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o deficyt. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że deficyt 

budżetu powiatu to 6 mln 100 tys. zł. Dodał, że zostanie pokryty wyemitowanymi 

obligacjami w wysokości 6 mln zł oraz tą pożyczką 100 tys. zł, z którą się borykają 

już dosyć długo. Zapytał pana Wojcieszaka, czy ma coś jeszcze, jeśli chodzi  

o uchwałę budżetową. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Zapytał, czy są pytania ze strony członków Zarządu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tutaj tylko  

w wydatkach, o których rozmawiali kiedyś o promocji powiatu, to tutaj jest to zawarte 

w dwóch punktach, to znaczy przy administracji 130 tys. zł i później mają 120 tys. zł, 

te które wydają we współpracy z organizacjami pożytku publicznego. Podkreślił,  

że to są dwie różne kwoty. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeżeli  

o to chodzi, to jednak ten punkt zostawią, bo czasami jak trzeba będzie coś 

dopisywać to nie będzie później robił. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że myślał,  

że automatycznie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie. Wyjaśnił,  

że to specjalnie było zrobione. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że z generatora.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powtórzył, że to specjalnie było 

zrobione. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał pana skarbnika, czy jest  

w ogóle jakaś szansa, żeby ominąć te obligacje - czy jest jakiś cień nadziei,  

że nie będą z tego korzystać? 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że przykład 

tego roku.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że od dwóch lat.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jest cień 

nadziei. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że mają 

nadzieję, że do tego nie dojdzie tak, jak w tym roku.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, ale jest  

to zabezpieczenie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się,  

że zabezpieczenie musi być, bo ewentualnie w trakcie roku budżetowego może coś 

wyjść i przy tych dużych ilościach inwestycji może gdzieś zabraknąć, bo pewnie  

nie są tu liczone, tylko są „suche” kwoty. Zapytał pana skarbnika, czy dobrze mówi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że „suche” kwoty, zgodnie z zawartymi umowami, ale różne rzeczy mogą się zadziać 

w trakcie roku budżetowego i dlatego jest to zabezpieczenie. Zaznaczył, że traktują  

to w tej chwili jako zabezpieczenie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jeszcze jedną rzecz 

wtrąci. Powiedział, że w budżecie na ten rok mają zaplanowane 3 267 207 zł  

na poręczeniach, a w trakcie zmieniły się przepisy i ustawa o finansach publicznych 

mówi o tym, żeby w budżecie były wymagalne poręczenia. Poinformował,  

że takich poręczeń wymagalnych nie mamy. Dodał, że dwa tygodnie temu wysłał 

zapytanie do Regionalnej Izby Obrachunkowej (RIO), czy obojętnie jaka jednostka 

może sobie dowolnie decydować - czy te poręczenia powinny być wprowadzone  

do budżetu, czy nie powinny być wprowadzone do budżetu. Powiedział, że z tego,  

co wie to ma dostać oficjalną odpowiedź z Łodzi na ten temat i chyba Regionalna 

Izba Obrachunkowa będzie stała na takim stanowisku, żeby te poręczenia włożyć  

nie w wydatki dotyczące poręczeń, tylko trzeba utworzyć rezerwę na te zadania. 

Poinformował również, że zwrócił uwagę w tym zapytaniu, że jeżeli nie ujmą w 2023 

roku tych poręczeń, nie będzie istniała korelacja między budżetem a WPF-em, 

ponieważ w WPF-ie one muszą być ujęte. Dlatego jest pewien problem, dlatego już 

mówi, że może być lekka autopoprawka. Dodał, że to zależy od odpowiedzi jaka 

przyjdzie z RIO na ten temat. Wracając do zmian w budżecie wspomniał, że trzeba 
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będzie się spodziewać tego, że będzie jednak autopoprawka do zmian w budżecie, 

bo dostali informację, że otrzymali 319 500 zł na jakiś sprzęt dla SOR-u (Szpitalny 

Oddział Ratunkowy), dlatego też te pieniądze muszą wprowadzić. Dodał, że nie wie 

jeszcze, podobno straż stara się o jakieś środki na inwestycje w wysokości  

100 tys. zł. Mają mu też dać odpowiedź w przyszłym tygodniu, czy taka poprawka 

będzie, ale to wrócił do zmian w budżecie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że będą 

się tym zajmować na Zarządzie przedsesyjnym. Udzielił głosu radnemu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwracając się do pana skarbnika 

odniósł się do 6 mln zł, które powiat dostał jako udział w podatkach zapytał, jakie jest 

niebezpieczeństwo, że jeżeli wyjdzie za 2023 rok, to znaczy 2022 rok, że dostali  

za dużo, to byśmy mieli odebrane w 2024 roku, tak? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że 2024 rok będzie taki 

niebezpieczny pod tym względem.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że będą się martwić 

za rok.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął dyskusję. 

Zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1021/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023 – temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1021/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

  

Pkt 8 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na odroczenie spłaty 

miesięcznych rat kapitałowych kredytu oraz zmniejszenie rat kapitałowych 

przypadających do spłaty do kwietnia 2026 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu i oddał jej głos. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i otworzył dyskusję. Udzielił głosu radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czyli jak w tym roku,  

to znaczy mieliby tylko w miesiącach listopad i grudzień dwie raty kapitałowe, czyli to 

byłoby około 500 tys. zł, tak? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

ponad.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że te 500 tys. zł  

na tę chwilę zniwelowałoby tę stratę, którą mają końcową na koniec września.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że można 

również w ten sposób do tego podejść, dlatego że strata na koniec września jest 

wynikiem również tego, że jeżeli chodzi o lipiec i sierpień, to podwyżki  

dla pracowników medycznych zostały przyznane, bo musiały być, to było 

obligatoryjne, ustawowe, a nie było żadnego wzrostu finansowania w tym okresie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że dopiero się 

zaczął od października.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podała, że dopiero się 

zaczął od września i strumień dodatkowych ponad 440 tys. zł jakby rekompensujący  

i część procedur wtedy została przeliczona, czyli też od września, kolejne  

od października. Dodała, że te pisma, o których pisała, że nie mają tutaj 

zabezpieczenia w finansowaniu dla podwyżek wydarzyły się w lipcu, sierpniu,  

a pokrycie mają od września tak naprawdę. Przekazała, że myśli, że zmniejszenie 

spłat kapitałowych pozwoli tutaj, zarówno zapanować nad zobowiązaniami 

wymagalnymi w bieżącym roku, jak i rzeczywiście tutaj dążą do tego, żeby 

zbilansować tę działalność, chociaż po uwzględnieniu amortyzacji. Powiedziała,  

że nie ukrywa, że działania, które teraz podejmują i to jest jedno z tych działań,  

że nie chodzi jej o poprawę wyniku finansowego, to nie jest jej intencja. Podała, że jej 
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intencją jest wygospodarowanie jak najwięcej środka pieniężnego, oczywiście  

w pieniądzu, dlatego że muszą wiedzieć, że w planie finansowym i tutaj  

w wykonaniu mają do czynienia również z przychodem niepieniężnym, np. maseczki, 

które otrzymali na znaczną kwotę, bo to była kwota 1 mln 300 tys. zł jest  

w przychodach, ale to nie jest pieniądz w żadnym stopniu. Dlatego wszystkie 

działania, które teraz koncentruje rzeczywiście na środku pieniężnym, także  

to co obserwuje do końca roku ze szczególną starannością, to są właśnie środki 

pieniężne i zobowiązania wymagalne, bo to jest to, co jest najwyższym zagrożeniem 

dla szpitala na ten rok. Dodała, że wynik jest przy okazji oczywiście i rzeczywiście,  

to co mówiła, że myśli, że uda im się wynik finansowy zbilansować, że powiat  

nie będzie musiał dokładać środków finansowych, aczkolwiek sytuacja jest o tyle 

trudna - nie tylko w naszym szpitalu, tylko w ogóle w szpitalach powiatowych 

zwłaszcza, że tutaj sposób finansowania został zmieniony i teraz odebrano im źródła 

finansowania na podwyżki, a patrzą jeżeli chodzi o wykonanie procedur, itd. 

Dopowiedziała, że te kwestie analizują, ale szpitale powiatowe, w tym nasz  

w większości, mają ogromne problemy z wykonaniem ryczałtu. Zaznaczyła,  

że to nie będzie realne wykonanie tego ryczałtu. Poinformowała, że rozmawiała  

z dyrektorem Olsińskim i tutaj jeszcze Narodowy Fundusz Zdrowia nie wie jak się 

zachowa w tej sytuacji, ale sytuacja niewykonania ryczałtu tak wielu szpitali dotyka, 

że mają nadzieję, że tutaj odnośnie wykonania nie zmniejszą im ryczałtu, bo to jest 

następne jakby zagrożenie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor za wyjaśnienia. Zapytał, czy ktoś z członków ma jeszcze pytania do pani 

dyrektor. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody na pozytywne 

rozpatrzenie pisma. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na odroczenie spłaty miesięcznych rat 

kapitałowych kredytu oraz zmniejszenie rat kapitałowych przypadających do spłaty 

do kwietnia 2026 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że obniżono 

marżę z 2,2% na 1,5%.  

 

 

 

Pkt 9 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 26.10.2022 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos pani 

dyrektor Freus. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zawsze można się pewnie spodziewać wzrostu zobowiązań wymagalnych  

w przyszłym roku.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że zobaczą, ale totalnie tego nie wiedzą. Dodała, że działają o tyle w niewiadomej, 

bo nie wiedzą jak Fundusz się zachowa. Przekazała, że również na spotkaniach 

dyrektorów rozmawiają na te tematy, bo jest to bardzo widoczne, że sposób 

przeliczenia procedur nie do końca AOTMiT (Agencja Oceny Technologii 

Medycznych i Taryfikacji) wykonał w sposób chyba prawidłowy, bo w część szpitali 

uderza bardzo mocno i jest bardzo niekorzystny i to jest większość, a część szpitali 

akurat na przykład procedury, które wykonywało nagminnie, a żaden szpital się  

w momencie nie przestawi, zresztą przestawienie nie jest możliwe. Dodała, że nie 

wiedzą, czy znowu tutaj nie będzie jakiejś korekty działań. Uznała, że należałoby  

ją wykonać i jak najbardziej szpitale podnoszą tę kwestię i również my powinniśmy 

podnosić tę kwestię, że tutaj sposób przeliczenia powinien być jeszcze raz 

przeanalizowany.  

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjWs_S-juv7AhUCBhAIHcYUAFIQFnoECA8QAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.aotm.gov.pl%2F&usg=AOvVaw1gAgfQUKIpDu6WvY5ohVXZ
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjWs_S-juv7AhUCBhAIHcYUAFIQFnoECA8QAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.aotm.gov.pl%2F&usg=AOvVaw1gAgfQUKIpDu6WvY5ohVXZ
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak mają być traktowane  

nadwykonania ewentualne  - czy jako należności niewymagalne? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że tam gdzie 

były nadwykonania generalnie Fundusz zgodził się zapłacić, także w bieżącym roku 

nadwykonania w momencie właśnie lipcowym i sierpniowym, bo tak to by wynik był 

jeszcze gorszy, jak przypuszcza, zostały wypłacone. Dodała, że częściowo również 

poprzesuwane, także w bieżącym roku wszystkie nadwykonania na pewno będą 

przesunięte i zapłacone. Powiedziała, że problem jest jakby inny - problem dotyczy 

wykonania ryczałtu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządów ma jeszcze pytanie. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową informacją.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 30.09.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

26.10.2022 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za trzy kwartały 2022 r. oraz zmianą  

do planu finansowego i inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu na 2022 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o głos panią 

dyrektor Freus. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu krótko wprowadziła  

do tematu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania do tego materiału.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie zmian w planie 

powiedział, że w zasadzie w kosztach się „przerzuciło” te 3 mln 100 tys. zł 

dodatkowych kosztów finansowych zostało tylko 700 zdjęto z kar ewentualnych,  

a dodano 700 do obsługi, tak? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tutaj były 

też zmiany związane ze zmianą sposobu księgowania rezerw na odprawy 

emerytalne. Podała, że to wynikało z sugestii biegłego rewidenta, stąd obniżyły się 

pozostałe koszty operacyjne, a mogli sobie zwiększyć i zabezpieczyć mocniej koszty 

finansowe, które wiadomo są powiązane z WIBOR-em. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego sprawozdania. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ  

w Wieluniu za trzy kwartały 2022 r. oraz zmianę do planu finansowego  

i inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu na 2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał panią 

dyrektor czy ma jakąś informację do przekazania.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że może by 

słowo powiedziała o tym co się teraz w zasadzie dzieje, chociaż to już bardzo mocno 

podkreśliła, że problemem szpitali generalnie będzie teraz wykonanie ryczałtu. 

Dodała, że dzisiaj pracownice z działu rozliczeń miały się przygotować i przeanalizują 

sobie wszystko, bo działają w nowym oprogramowaniu, czy na pewno wszystkie 

procedury właściwie zostały naniesione, zaktualizowane zgodnie z aneksami  

z Narodowym Funduszem Zdrowia, bo poziom wykonania ryczałtu będzie dla nich 

olbrzymim problemem. Poinformowała, że to wynika ze zmian systemowych,  

bo wykonanie ryczałtu na koniec września mieli blisko stuprocentowe, a teraz  
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na koniec października mają wykonanie ryczałtu na poziomie 63%. Powiedziała,  

że to wynika z innego poziomu finansowania i ze zmian strumieni pieniężnych. Teraz 

jakby za strumieniem pieniężnym oczekuje się wykonania procedur. Przekazała,  

że większość szpitali nie jest w stanie w krótkim czasie się do tego dostosować  

na pewno, także tutaj jest duży problem systemowy. Dopowiedziała, że nie wie,  

czy pan starosta uczestniczył, ale na spotkaniu Związków Powiatów Polskich również 

przekazano plakat, który pokazała członkom Zarządu. Dodała, że ma akurat 

mieszane uczucia. Powiedziała, że wnioskowano o rozwieszenie go po szpitalu. 

Tutaj jest apel do pacjenta. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie uczestniczył. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, żeby tego  

nie rozwieszali. Dopowiedział, że uczestniczył raz w spotkaniu Związków Powiatów 

Polskich i wcale im nie chodzi o załatwienie sprawy tylko o „bicie piany”, takie ma 

wrażenie po spotkaniu. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyraziła swoje zdanie,  

że pacjent i nawet pracownicy szpitala czytając ten plakat nic nie zrozumieją, bo nie 

wnosi wartości informacyjnej, bo czego oczekujemy od tych pacjentów? Zaznaczyła, 

że ma tutaj mieszane uczucia. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co im da taki 

plakat. Powtórzył, że uczestniczył raz w konferencji organizowanej przez Związek 

Powiatów Polskich dotyczący szpitali powiatowych i zero merytoryki, tylko „bicie 

piany” i robienie jakiś politycznych zagrywek. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odrzekła, że problem  

jest realny w tym sensie, że również uważa, że AOTMiT dokonał być może błędu  

w kalkulacji.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak,  

ale róbmy takie działania jak robiliśmy, że odwiedzili pana prezesa Narodowego 

Funduszu Zdrowia, a nie że będą wieszać jakiś plakat. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że jak najbardziej sprawozdania są przesyłane i myśli, że po sprawozdaniach  

ich ocenią, a to co mogą zrobić od siebie, to robią, w tym sensie, że podjęli się 

analizy wykonywanych procedur, czy na pewno wszystko sprawozdają tak jak 

należy, robią spotkania szkoleniowe wewnątrz z lekarzami, z działem rozliczeń  
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po to właśnie, żeby wszystko było rozliczone. Po prostu, co mogą, to rozliczają. 

Dodała, że zwiększyła się liczba pacjentów na oddziale internistycznym, czyli ten 

efekt, który chcieli osiągnąć przy nowej załodze, obsadzie jest widoczny, także tutaj 

na pewno jest jakiś efekt na plus. Przekazała, że bardzo intensywnie stara się 

posprawdzać czy wszystko robią, sprawozdają tak jak należy, bo jeśli tak jest, tak jak 

mówi, pacjenci są i naprawią to od środka, to będą jak najbardziej mocno walczyć  

o to, żeby po prostu nasz szpital nie został „zmieciony”, brzydko mówiąc, ale prawda 

jest taka, że przy tym sposobie przeliczenia to musiałaby zniknąć chyba 2/3 szpitali 

powiatowych, także ma nadzieję i wierzy w zdrowy rozsądek. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o poinformowanie Zarządu o podpisanej umowie z firmą na kardiologię. Zapytał,  

jak wygląda sytuacja.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że są  

na takim etapie, że podpisała umowę na dzierżawę z firmą, która już rozpoczęła 

prace remontowe na powierzchni, na razie zaczęły się prace w tych 

pomieszczeniach, gdzie planują pracownię hemodynamiki, także na razie idzie 

dobrze. Dodała, że twierdzą, że są zdecydowani, żeby do nich przejść, aczkolwiek 

muszą oczywiście mieć świadomość, że w przypadku jeżeli nie otrzymają 

przeniesienia kontraktu, to tu jest ten problem. Przekazała, że rozmawiała  

z NFZ-em i ma nadzieję, że dojdzie do przeniesienia kontraktu. Dopowiedziała,  

że to co jest zależne od nich, to mają zrobione tak jak trzeba.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że o to mu chodziło, że z naszej strony jest wszystko dopełnione.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że reszta jakby  

nie zależy od nich niestety, ale stwarzają jak najbardziej dogodne warunki, 

remontują, przekazali pomieszczenia, także wszystko od  ich strony jest zrobione tak, 

żeby to wyszło.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor.  
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Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2022 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy muszą coś dołożyć.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że zostały zwiększone środki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził,  

że zostały zwiększone środki. Powitał dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie – panią Beatą Korczewską i kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu – panią Patrycję Świtalską. 

Zapytał panią dyrektor, skąd ta zmiana.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że zmieniło się rozporządzenie odnośnie algorytmu i zgodnie z tym rozporządzeniem 

zwiększył się koszt dofinansowania do jednego uczestnika o 150zł i dlatego też 

muszą to zmienić. Dodała, że PFRON (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych) dodaje 54 tys. zł, więc muszą to podzielić jeszcze w tym roku. 

Przekazała, że tą zmianą, wprowadzono zmiany przez trzy następne lata. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że to jest 150 zł 

miesięcznie, więc 1800 zł rocznie. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała, że tak, 

150 zł miesięcznie do jednego uczestnika.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w budżecie  

w przyszłym roku trzeba będzie zabezpieczyć, czy w tym roku też na te 2 miesiące.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w tym roku.  
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że na ten moment w tym, natomiast w przyszłym też, bo rozporządzenie zmienia ten 

rok, następny i do 2025 r.,  co roku po 150 zł na uczestnika.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że nam też 

wzrośnie. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała, że tak. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że te 10%.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu potwierdziła, że 10%.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy na te 2 miesiące 

też.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że najmniej 

10%.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dopowiedziała, że Rada Społeczna zaopiniowała pozytywnie. 

Natomiast do wczoraj mieli czas i niestety pani przewodnicząca jeszcze nie zdążyła 

podpisać uchwały, ale mają zgodę członków Rady.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1022/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu 

wieluńskiego wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie  

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1022/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieopłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieopłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2023 roku. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

kierownik Świtalską o przedstawienie tematu.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował uzupełnić 

skład komisji, żeby komisja miała 3-osobowy wymiar, o osobę pani Marty Woźniak, 

która zajmuje się organizacjami pozarządowymi z Wydziału Edukacji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

Marta Woźniak wyraziła zgodę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pracuje  

w starostwie, więc chyba nie musi wyrażać zgody.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przekazała, że w latach wcześniejszych była osoba z organizacji 

pozarządowych. Dodała, że jak była na szkoleniach to też z reguły mówili, że takie 

osoby są w tych komisjach.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, żeby pani Marta Woźniak znalazła się w komisji konkursowej.  

 

 

 

 

 

 



26 
 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

propozycję zgłoszoną przez Wicestarostę Wieluńskiego o uzupełnieniu składu 

komisji konkursowej o kandydaturę Pani Marty Woźniak (pracownika Wydziału 

Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu) (głosowało 

5 członków Zarządu).  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1023/22 w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieopłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieopłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1023/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

  

 

  

Pkt 13 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie 

zgody na podpisanie Porozumienia z Instytutem Finansów w Warszawie  

w sprawie objęcia patronatem przez Instytut klasy technik ekonomista  

w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu od roku szkolnego 2023/2024. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał 

wicedyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu – panią Dorotę Musiałek-Jeżewską  

i naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji – pana Zenona Kołodzieja. 

Poprosił, aby pani wicedyrektor powiedziała, skąd ten kontakt. 
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 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu zapytała, czy z Ministerstwa Finansów, tak? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mają 

absolwenta.  

 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu wyjaśniła, że mają absolwenta, który jest pracownikiem Instytutu 

Finansów przy Ministerstwie Finansów. Dodała, że jest to absolwent, który był 

stypendystą wielokrotnie i stypendium Starosty i Fundacji. Przekazała, że od kilku lat 

współpracują z tą osobą w tym zakresie i teraz pojawił się właśnie taki pomysł  

w oparciu o potrzeby w zasadzie rynku i też żeby dzieci coś więcej wiedziały. Dlatego 

powstał ten pomysł o utworzeniu klasy finansowo-skarbowej o takim profilu, do której 

zostanie specjalnie napisany program przy współudziale pracowników Instytutu 

Finansów. Przekazała, że on będzie miał przede wszystkim tutaj na uwadze, oprócz 

ekonomii, właśnie podatki i zagadnienia celno-skarbowe, bo tego nie ma w tym 

profilu ekonomisty, w tym takim czystym i funkcjonowanie Krajowej Administracji 

Skarbowej to też jest taką nowością. Dodała, że głównie oferują im kursy, szkolenia, 

taką współpracę praktyczną. Poinformowała, że ich dzieci też tam już były na jednym 

spotkaniu, być może zakończy się to też jakimiś zaświadczeniami, że jest  

to poszerzenie wiedzy tej ekonomicznej.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że to będzie dobrowolne dla uczniów.  

 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie. Wyjaśniła, że to będzie technik ekonomista  

o profilu finansowo-skarbowym, czyli w ramach technika ekonomisty oni zdobywają 

kwalifikacje, które kończą się egzaminem, czyli mają dwa certyfikaty, ale w ramach 

tej klasy jako poszerzenie o te dodatkowe zagadnienia, mają właśnie współpracę  

z Instytutem Finansów. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że program z zawodowych przedmiotów dodatkowo jeszcze 

ukierunkowany na te zagadnienia, o których pani dyrektor powiedziała.  

 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu powiedziała, że tak jakby dodatkowe zajęcia zawodowe dla technika 

ekonomisty. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czyli ten 

program nauczania będzie rozszerzony o te elementy, tak? 

 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, rozszerzony o te zagadnienia.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania do pani dyrektor. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy te dodatkowe zajęcia 

będą opłacone z budżetu powiatu. 

 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu odpowiedziała, że one będą normalnie w siatce godzin w ramach zajęć 

zawodowych.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, czyli w istniejącym 

planie.  

 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, w istniejącym planie tylko autorski dodatkowy 

program spisany i poszerzenie tych zagadnień. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dodatkowo musi 

być to zatwierdzane przez Kuratora.  

 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie, nie musi być.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że to jest taka innowacja. 

 Pani Dorota Musiałek-Jeżewska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu powiedziała, że to jest taka innowacja pedagogiczna, którą zatwierdza 

Rada Pedagogiczna.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zwrócił uwagę, że przy innowacji to jest w ramach placówki oświatowej, 

która realizuje innowację.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na podpisanie Porozumienia z Instytutem Finansów w Warszawie 

w sprawie objęcia patronatem przez Instytut klasy technik ekonomista w Zespole 

Szkół nr 1 w Wieluniu od roku szkolnego 2023/2024.    
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na podpisanie Porozumienia z Instytutem Finansów w Warszawie w sprawie objęcia 

patronatem przez Instytut klasy technik ekonomista w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu  

od roku szkolnego 2023/2024 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania  

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz  

z Ośrodka do miejsca zamieszkania.   

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to też 

jest sprawa oczywista. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że 2,77 zł zostaje tak jak 

było z tego roku. Powiedział, że nie bierze się pod uwagę algorytmu tylko dalej 

zostaje 2,77 zł. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem treści projektu przedmiotowego porozumienia. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego transportu  

i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 15 

Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków  

w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku  

w ramach Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 

2021-2025. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak  

co roku takie wnioski składają. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma tylko takie 

pytanie, bo go to trochę wystraszyło, bo tu jest napisane, że wartość projektu to jest 

75 tys. zł, a wkład własny 15 tys. zł, natomiast jest tu uwaga, że minimalny koszt 

dofinansowania wynosi 20% całkowitej wartości zadania, czyli wartość zadania  

75 tys. zł, a minimalny koszt dofinansowania to jest 19 tys. zł, a nie 60 tys. zł.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest  

po 3 tys. zł. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał jak to jest, bo mają 

wyliczone 80% dofinansowania, a tu jest napisane, że minimalne, czyli mogą dostać 

minimalne. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wyrażają 

zgodę na 15 tys. zł.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dobrze,  

ale 15 tys. zł wydamy, ale teraz jeżeli dostaniemy 20% całkowitej wartości zadania. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to jest 

rozbite na szkoły.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że chyba  

źle rozumie w takim razie, ale powinno być napisane, że wkład własny wynosi 20%  

to by rozumiał. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że minimalny wkład własny.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, a nie koszt 

dofinansowania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że minimalny koszt własny.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że koszt 

dofinansowania tutaj z tego wynika, że to jest 80%, więc chciałby, żeby to było 

precyzyjne. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że zapis jest nieprecyzyjny. Dodał, że zgadza się ze zdaniem 

pana Wojcieszaka.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

naczelnika z prośbą, żeby uczulił pracowników, choć rozumie, że jest dużo pracy. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że to jest kwestia redakcyjna, nie ma błędu merytorycznego. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podał, że jeżeli 

operują terminologią, to dofinansowanie 60 tys. zł, powinno być, że minimalny koszt 

wkładu własnego wynosi 20% wartości całego zadania i wtedy to jest czytelne  

i jasne. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wnioski dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym jest powiat 

wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w wysokości 15 tys. zł  

w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku  

w ramach Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 

2021-2025 (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat sesyjny.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika Kołodzieja o zabranie głosu.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił posiedzenie  

Zarządu Powiatu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym 5-osobowym 

składzie.  

  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

naczelnika, że wraz z materiałem dotyczącym programu współpracy otrzymali 

również uwagi w ramach konsultacji, które zostały przedstawione przez Powiatową 

Radę Działalności Pożytku Publicznego, która jako jedyna organizacja podjęła się 

konsultacji, mają jakąś odpowiedź przynajmniej.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaznaczył, że mamy taki obowiązek wystąpienia, jeżeli Powiatowa Rada 

funkcjonuje.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby się 

ustosunkować do tych uwag, czy zmian, propozycji zgłoszonych przez organizacje.   
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poprosił, żeby Państwo spojrzeli na punkt 2.3. Tam są dwie propozycje, 

dlatego że punkt pierwszy traktuje jako mocniejszy merytorycznie, a w punkcie 

drugim wątpliwość wzbudził zapis „planowana jest kwota”. W trakcie dyskusji  

na posiedzeniu Rady pojawiły się takie wątki, że to powinna być jakaś tam gwarancja 

albo że te środki muszą być wydane, itd. Przekazał, że przedstawiał, że to jest ujęte 

zadanie w budżecie powiatu i tu się planuje te środki w związku z tym planowane  

są takie wydatki. Podał, że wnioskowałby o utrzymanie poprzedniego zapisu, a jeżeli 

chodzi o punkt trzeci to jeden z członków Rady zgłosił propozycję, aby  

w organizowanych konkursach, czyli w tych konkursach, które są kierowane  

do środowisk pozarządowych na zadania specjalne przez samorządy powiatowe, 

dodatkowo jeszcze podkreślić, czy dopisać elementy dotyczące obowiązkowego 

powiadamiania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego i o możliwości 

zgłaszania kandydatów, wniosku albo komisji  konkursowych. Powiedział, że kierują 

do środowisk pozarządowych zawsze taką informację, czekają na zgłoszenia  

i nie widzi tutaj podstawy, żeby jeszcze dodatkowo szczególnie zaproszenie kierować 

do Rady, dlatego że Radę powinni traktować jako swego rodzaju lidera, czy wręcz 

inicjatora i tego, który będzie promował tę aktywność i zainteresowanie, zarówno  

w posiedzeniach komisji, jak i w promowaniu tych programów konkursowych. Dodał, 

że jeżeli chodzi o punkt pierwszy to rzeczywiście tam ten zapis w projekcie jest taki 

niejednoznaczny, bo można go odczytywać i na to dwóch z członków Rady zwróciło 

uwagę i to zostało poddane dyskusji, że w obecnym brzmieniu można uznać,  

że te środki wyodrębnione w planie budżetu powiatu o wartości 10 tys. zł miały być 

realizowane w formach konkursowych. W związku z tym proponują po dyskusji,  

bo to była dyskusja wokół tego prowadzenia, wyniesienie tego zapisu w paragrafie 21 

ustęp 3, jako wyodrębnionego zapisu, czyli nie traktować tego jako wydatkowane 

środki na zadania w obszarze publicznym czy zadań publicznych w formie 

konkursowej, ale jako środki wyodrębnione w budżecie jednostki samorządowej  

na inicjatywy zgłaszane przez Powiatową Radę Działalności Pożytku Publicznego  

w zakresie aktywizacji środowisk pozarządowych. Dodał, że tutaj patrząc  

z perspektywy planów związanych z powołaniem Młodzieżowej Rady Powiatu, 

rozmawiał również na pierwszym posiedzeniu, na którym był analizowany ten projekt 

z członkami Rady, o tym, iż przy tych działaniach należałoby też uwzględnić właśnie 

te środowiska młodzieżowe, co spotkało się ze swego rodzaju  przychylnością,  
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tak może to określić, w związku z tym proponuje, aby w tym paragrafie 21 

rzeczywiście wykreślić ten punkt 6 w ustępie 2, a dodać ustęp 3, tylko  

nie w brzmieniu zacytowanym i przedstawionym przez Powiatową Radę,  

a w następującym brzemieniu: „na realizację inicjatyw Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w zakresie promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych 

planuje się kwotę 10 tys. zł”.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mają 

taki zapis.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział,  że nie. Dodał,  

że w tym momencie planują wydać 10 tys. konkretnie na Powiatową Radę. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie. Zwrócił uwagę, że na inicjatywy zgłoszone przez 

Powiatową Radę, nakierowane na promocję i aktywizację środowisk pozarządowych.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że jeżeli  

teraz by jakieś środowiska, np. grupy młodzieżowe wystąpiły tak, jak w tym punkcie 6 

w zakresie promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych, bo oni też są, to z tego 

punktu byśmy nie mogli dać, ale później to tylko Powiatowa Rada jak gdyby decyduje 

o tym jaką inicjatywę zgłoszą. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że jaką inicjatywę będzie realizowała, czy jakie inicjatywy 

będzie realizowała i w tym roku to są to trzy kierunki działań.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że jego zdaniem wtedy 

oni jak gdyby zostają monopolistą, podobnie zresztą jak LZS–y (Ludowe Zespoły 

Sportowe). 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odrzekł, że się nie upiera, ale żeby zauważyli, że Radę należy traktować 

nie jako jeden podmiot, tylko przedstawicielstwo środowiska. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w praktyce 

wygląda to inaczej.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie ma bezpośredniego wpływu na to, kto będzie 

reprezentantem środowisk pozarządowych bądź przedstawicielem w radzie organów 

powiatu. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pan 

naczelnik jeszcze raz przedstawił tę propozycję. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji podał, że dodanie ustępu 3 w paragrafie 21 kosztem usunięcia punktu 6 

w ustępie 2. Odczytał: „na realizację inicjatyw Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w zakresie promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych planuje się 

kwotę 10 tys. zł”. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy na realizację 

inicjatyw. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak. Dodał, że prosi zwrócić uwagę na zakres „promocji  

i aktywizacji”, czyli nie może to być jakaś dowolna inicjatywa. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy może coś 

powiedzieć.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. Dodał, że uważa, że ten zapis powinien zostać. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chodzi o to,  

kto będzie decydował o tych 10 tys. zł, to jest zasadnicze pytanie. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że o przeznaczeniu na jakie działania, tak? Wskazał,  

że Powiatowa Rada.  

  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził. Zwrócił się do pana 

naczelnika, że podpisując fakturę zatwierdzającą, którą będzie podpisywał i pan 

starosta, ewentualnie pan wicestarosta, uważa, że organizacje pozarządowe, które 

będą chciały decydować na co te pieniądze zostaną wydane, mogą na różne rzeczy 

wydać te środki.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie. Dodał, że się nie upiera. Powtórzył, że promocja, 

aktywizacja środowisk i to są inicjatywy Powiatowej Rady, która działa w imieniu 

środowiska pozarządowego.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił uwagę na to, 

że główny cel przyznania grantu to jest w zakresie promocji i aktywizacji. Zapytał,  

czy każdy obszar, który jest zgłoszony to ma na celu, tak? 
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 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to nie jest element tych grantów. To jest inny element 

tego programu.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w programie tam są, np. i w uzasadnieniu jest napisane „aktywizacja środowisk 

lokalnych typu Wieluńskie Smaki”. To jest aktywizacja i promocja powiatu. Zapytał, 

czy się zgadza.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to jest obowiązek promowania i aktywizacja. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeżeli 

jest, np. nauka udzielania pierwszej pomocy przez młodych współmieszkańców,  

to też jest aktywizacja, czy nie.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie, to jest działanie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że,  

np. w danej miejscowości jest Koło Gospodyń, są druhowie strażacy, jest jeszcze 

jakieś inne stowarzyszenie, Ludowy Zespół Sportowy w danej miejscowości i oni się 

uczą, czyli to jest aktywizacja tych środowisk w danej miejscowości i na to dajemy 

granty. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odrzekł, że nie - nie dajemy grantów w obszarach na koncepcję,  

na projekty, poprzez które mamy osiągnąć jakiś efekt. Jednym z tych efektów może 

być podwyższenie i taki jest cel, stopnia aktywności środowisk lokalnych na terenie 

powiatu wieluńskiego tylko Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego nie 

może z tych grantów skorzystać, ponieważ nie jest organizacją pozarządową.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że by ten 

punkt 6 zostawił tak, jak było w tym roku. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to nic nie zmieni, tylko co proponuje to jest 

wyjaśnieniem, żeby nie było żadnych wątpliwości. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wtedy,  

np. w konkursie muszą te środki przeznaczyć dla Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego. Dodał, że tak to wygląda.  
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 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że pan naczelnik 

mówił, że to jest wyodrębnione, żeby po prostu Rada miała do dyspozycji 10 tys. zł. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to jest wyraźnie 

napisane: planuje się zlecenie organizacjom pozarządowym realizację następujących 

zadań. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że dlatego członkowie Rady zwrócili uwagę na to,  

że pozostawienie tego zapisu w tym brzmieniu dotychczasowym i w projekcie, 

wskazuje na to, że należałoby przeprowadzić dodatkowy konkurs, do którego mógłby 

każdy podmiot przystąpić, czyli procedurę opracować, regulamin, itd. tego konkursu,  

w trakcie którego… 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że procedurę 

to my musimy opracować.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak. Kontynuował, że w trakcie, którego należałoby 

wyłonić kogoś, kto dla Powiatowej Rady to przygotuje. Dodał, że jest tu trochę  

logiki i zgadza się z tymi uwagami członków Rady, czyli nie byłyby to środki dla Rady, 

tylko na konkurs. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, czyli oni chcą, Rada. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odrzekł, że stąd ta propozycja. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zupełnie inaczej.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, dlaczego inaczej.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że chyba inaczej to interpretował pan Jakub Jurdziński. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że teraz to brzmi, że oni 

chcą mieć wyłączność na te 10 tys. zł.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się z tym. 
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 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak jest teraz też, że na inicjatywy Rady, tak jest w tej 

chwili. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przecież faktura przyjdzie na powiat.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, a na kogo ma przyjść. Powiedział, że wszystkie faktury 

przychodzą na powiat. Dodał, że wydatkowanie zgodnie z programem współpracy. 

Przekazał, że jeżeli jest coś nie tak, to by poprosił o doprecyzowanie ze strony pana 

skarbnika, czy pana starosty. Wrócił do pytania pana Jakuba Jurdzińskiego. 

Odczytał, że w obecnym brzmieniu: planuje się zlecenie organizacjom 

pozarządowym realizację oraz rozwój zadań publicznych w obszarach, tu mamy  

te obszary: 1, 2, 3, 4, 5, które dotyczą konkursu. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że 6 jest dalej wymienione.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził i dodał, że 6 jest wymienione w zakresie promocji i aktywizacji 

środowisk pozarządowych proponuje się kwotę w wysokości 10 tys. zł. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że powiedział pan naczelnik 

przed chwilą, że Rada nie jest organizacją pozarządową. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził. Dopowiedział, że to by wykluczyło, można to zostawić,  

ale trzeba dodatkowy konkurs na to przeprowadzić, że ktoś będzie miał możliwość 

wykorzystania 10 tys. zł na aktywizację środowisk pozarządowych, a nie Powiatowa 

Rada.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poinformował, że nie zgodzi się, 

bo o konkursie ofert mówi się tylko w pierwszym, w drugim. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. 

Powiedział, że podobnie powinni zrobić z tymi 120 tys. zł. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, które wydajemy  

na promocję. To samo jest z pomocą prawną. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poprosił, aby odczytali ustęp 2: planuje się zlecenie organizacjom 

pozarządowym, nie tylko w trybie konkursowym jest… 
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  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie. W trybie 

konkursowym ma pan napisane tylko później w punkcie 1 organizacji i koordynacji  

w trybie otwartego konkursu ofert, w punkcie 2 jest organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego w trybie otwartego konkursu ofert.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że brakuje mu tego 

konkursu ofert w punkcie 5.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że cała reszta, zgodnie z ustawą, jest realizowana w trybie 

konkursowym i jest również przewidziany przez ustawę tryb pozakonkursowy, o który 

już byli w tym roku dopytywani przez przedstawiciela jednej z organizacji 

pozarządowych, jednocześnie członka Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego, czy jest jeszcze sens, jeśli w powiecie są środki, żeby w tym trybie 

pozakonkursowym składać również wniosek i przedstawić inicjatywę. Powiedział,  

że pozostawienie tego w tym obszarze, w którym jest, będzie „otwartą furtką”  

do wykorzystania tych środków przez dowolne środowisko w okresie promocji  

i aktywizacji środowisk pozarządowych. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się do pana naczelnika, 

że do punktu 3 również można by było ten sam zrobić zarzut.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, który.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że podpunkt 3:  

w rozwoju promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki 120 tys. zł. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał jak ten sam zarzut, bo nie może zrozumieć wypowiedzi,  

czy intencji. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to się 

powiela. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że może nie, że się 

powiela, tylko jego zdaniem też można by było do punktu 3 dodać: w zakresie 

promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych i by było  130 tys. zł. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że tak, idea jest taka, była taka na początku i w tej chwili jest 



40 
 

ona utrzymana, żeby wzmocnić Powiatową Radę Działalności Pożytku Publicznego. 

Dodał, że jeżeli członkowie Zarządu nie czują takiej potrzeby to on się nie upiera.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest jeszcze 

jedna sprawa, chodzi mu o formę wydatkowania środków dla tych, tak jak pan 

Henryk Wojcieszak zaznaczył dla podpunktu 1, 2 i 5, gdzie nie ma tego zapisu 

konkursu ofert, a jednak jest ten konkurs ofert. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu uznał, że powinno się dodać  

i koniec.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że powinno się 

dodać do punktu 5, bo jest ten konkurs ofert robiony przez Oddział Zdrowia, o ile się 

nie myli, tak? 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że wszędzie we wszystkich tych obszarach są konkursy.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy na te 120 tys. zł 

też? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że też. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kto robił te konkursy 

ofert na te 120 tys. zł. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie było konkursu 

ofert na 120 tys. zł,  pierwsze słyszy. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kto robił. Powiedział,  

że nikt nie robił takiego konkursu ofert  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że nie. Przeprosił pana 

skarbnika i powiedział, że to nie jest to 120 tys. zł. Wyjaśnił, że to jest to 120 tys. zł, 

gdzie były 23 projekty po 4 tys. zł, było 25 złożonych, a były 23 po 4 tys. zł na kwotę 

92 tys. zł. To jest ta kwota. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

ta kwota w tych 120 tys. zł. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że to jest też ten konkurs.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wskazał, że ustawa przewiduje również formy nie konkursowe i stąd ten 

zapis tak brzmi. W przypadku sportowych nie przewidują formy pozakonkursowej,  

bo dotyczy to również ustawy o sporcie. Odrzekł, że jeżeli Panowie uznają, że tych 

środków nie powinno być zaplanowanych, to niech podejmą taką decyzję i uznają,  
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że nie trzeba wzmacniać Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w ogóle 

to już więcej argumentów nie ma, bo to nie dlatego, że sobie tu jakąś wizję zbudował, 

tylko że taka była intencja tego zapisu.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chciałby się 

wypowiedzieć, bo pamięta, że w starych dobrych czasach, kiedy jeszcze byli królowie 

było coś takiego, zacytował: „Cuius regio, eius religio” – czyja władza, tego religia. 

Jeżeli ta Rada zamierza prowadzić własną politykę to dlaczego mamy ich jeszcze 

wspierać dodatkowo, więc Zarząd by to zostawił tak, jak jest i ewentualnie jeżeli 

Rada zorganizuje spotkanie takie, które będzie aktywizować wszystkie środowiska 

pozarządowe, organizacje pozarządowe, to z przyjemnością myśli, że mogą taką 

fakturę zapłacić. Natomiast na spotkaniu padło teraz stwierdzenie takie, że powinni 

Radę informować o wszystkich imprezach, czy konkursach, czy rzeczach, które się 

dzieją, ale Rada ze swojej strony ma mieć jeszcze zagwarantowane pieniądze. 

Odrzekł, że coś jest nie tak. 

  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że zwraca honor,  

bo są organizowane konkursy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zostawiłby dotychczasowy zapis. Poprosił, aby też inni się wypowiedzieli.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że dodatkowo 

jeszcze wydają środki w ramach tego całego kalendarza. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w budżecie  

nie ma punktu.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zapytała, czy rozwoju promocji 

budżetu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu opowiedział, że tak, rozwoju 

promocji Powiatu Wieluńskiego z aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że jest.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie ma.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu podała, że paragraf 8 punkt 3 jest, 

że w trybie konkursowym.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, żeby to zostawili i już 

zagłosowali. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy zostawiają to bez zmian. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” zamknięciem 

dyskusji w tym punkcie.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zamknięciu dyskusji w punkcie 16 pn. „16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” – temat sesyjny” (głosowało 5 członków Zarządu).  

  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

   

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1024/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 1024/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest napisane,  

że konkurs ofert również tej promocji dotyczy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że cały 

czas wszystkie konkursy dotyczą promocji.  
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Pkt 17 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu Pana Andrzeja 

Gęsiaka w sprawie wykonania projektów przebudowy drogi powiatowej  

Nr 4508E w m. Kurów oraz na odc. Kurów-Dąbrowa. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał naczelnika 

Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg – pana Macieja Brysia oraz kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg – pana Bartłomieja Panka. Powiedział, że rozpatrują 

wniosek pana Andrzeja Gęsiaka w sprawie wykonania projektów przebudowy drogi 

powiatowej Nr 4508E w m. Kurów oraz na odc. Kurów-Dąbrowa. Dodał, że mają tutaj 

pismo.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że to jest 

powielenie wniosku poprzedniego, który już kiedyś był. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak, 

tylko tu jest nowość, że pan jeszcze chce w Kurowie to takie „wąskie gardło” tam, 

gdzie nie ma miejsca. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tam 

nie ma miejsca.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy przedstawił 

propozycje, bo był na spotkaniu wiejskim i pan radny zobowiązał się, że zorganizuje 

spotkanie z właścicielami i przedstawi propozycje rozwiązania tej sytuacji, więc  

nie zrobił spotkania.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że na ten 

moment nie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co pan 

kierownik chciał na ten temat powiedzieć.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu poinformował, że jest  

to kolejne pismo od pana Gęsiaka, wcześniej było od pana        , także temat jest cały 

czas powielany. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

tej sam ciąg.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu potwierdził, że to jest 

ten ciąg od ulicy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że ul. Wolności.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że tak,  

od fotoradaru, teraz już nie do Kanału Krzyworzeckiego, lecz do praktycznie 

początku miejscowości Kurów. Jest to już dłuższy odcinek, bo 3,5 km, także koszt 

dokumentacji napisał 180 tys. zł, ale myśli, że 180-200 tys. zł , koszt zadania również 

około 10 mln zł, więc jest to duża inwestycja.  Nadmienił, że w miejscowości Kurów 

ogłaszają teraz w ramach Programu funkcjonalno-użytkowego ten odcinek, który 

najbardziej interesował mieszkańców Kurowa. To jest ten odcinek od szkoły  

do cmentarza przez Dino, także myśli, że coś na tym Kurowie już się dzieje, więc jest 

to do decyzji Zarządu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby pan kierownik napisał odnośnie tej sprawy o tym, o czym mówił  

i że w tegorocznym ani w przyszłorocznym na ten moment nie planuje się tego  

ze względu na wiele inwestycji. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że na terenie Gminy Wieluń.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że na terenie Gminy Wieluń jest bardzo dużo inwestycji i nie mają partycypacji  

ze strony miasta. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że by napisał, że bez 

partycypacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co by 

napisał? Bez partycypacji? 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że tak.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zgodził się z panem Wojcieszakiem, 

że bez partycypacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że tylko  

to trzeba zaznaczyć, że wykonujemy z własnych środków umieszczonych w budżecie 

powiatu i pozyskanych środków zewnętrznych.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi w sprawie wykonania projektów przebudowy drogi 

powiatowej Nr 4508E w m. Kurów oraz na odc. Kurów-Dąbrowa, uwzględniającej 

informacje dotyczące przedmiotowej sprawy, przedstawione na CLVI posiedzeniu 

przez Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. Należy podkreślić,  

że na ten moment nie planuje się w tegorocznym, ani w przyszłorocznym budżecie 

powiatu wieluńskiego ww. zadań ze względu na wiele inwestycji powiatowych  

na terenie Gminy Wieluń, które powiat wieluński wykonuje z własnych środków 

budżetowych i pozyskanych środków zewnętrznych (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 18 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów dotyczącego przejęcia przez 

Gminę Pątnów w tymczasowy zarząd drogi powiatowej nr 4528E  

wraz z partycypacją w kosztach wykonania dokumentacji projektowej. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

kierownika Panka, o jaką drogę chodzi.   

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że to jest 

droga na Kałuże od drogi krajowej, skrót na Dzietrzniki. Jest to droga na uboczu, 

aczkolwiek ona jest ważna pod tym kątem, że jeżeli dochodzi do wypadków  

na drodze krajowej, często tą drogą prowadzone są objazdy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy do samej miejscowości Kałuże. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że ona idzie 

przez tory.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak, 

przez tory. Wyjaśnił, że jak jedzie się od strony Dzietrznik to skręca się w prawo  

i wyjdzie się na drogę krajową.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest 

procedura przekazania. 
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że opinie, 

uchwała. To ta sama procedura, co przerabiali podczas przekazania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, która 

uchwała jest pierwsza. Najpierw jest uchwała Rady Powiatu? 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak,  

a potem gminy o przejęciu. Dodał, że to jest podobna procedura jaką przeprowadzili  

ze Skomlinem, z Pątnowem i z Ostrówkiem, co przekazywaliśmy drogę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał pana kierownika,  

czy jest projekt na tę drogę, czy nie ma.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że nie 

ma. Wyjaśnił, że to jest pismo dwuczłonowe. Jedno, że chcą przejąć, a drugie,  

że chcą wykonać projekt. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, że jeżeli oni przejmują 

to czemu nie zrobią projektu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że oni chyba chcą 

wystąpić do jakiegoś funduszu, jako właściciele.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że jest cały czas  

za tym, żeby całość inwestycji była prowadzona przez tego, który robi tę inwestycję. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

tylko że on nie ma prawa, żeby tę dokumentację stworzyć.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odrzekł, że jeżeli przejmie 

drogę. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że to będzie 

mógł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, że wtedy 

będzie mógł.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział,  

że zaproponują tak w piśmie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, żeby zrobił 

projekt, a powiat najwyżej się dołoży.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że do projektu 

dołożą.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaki to jest odcinek - z Kałuż 

dokąd? 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że to jest 

z Dzietrznik do Dalachowa.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to jest 3,5 

km/3,6km. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że tak. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że to są dwie różne drogi 

tutaj, Nr 4528 i Nr 4521. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że to jest 

od drogi Nr 4521. Droga Nr 4521 to jest droga Dzietrzniki – Załęcze i odtąd się 

zaczyna od tej drogi, a kończą na drodze krajowej, praktycznie w miejscowości 

Dalachów, koło tego młyna.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jedną chcą robić, 

a drugą chcą, żebyśmy zrobili dokumentację, tak? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że nie.  

To tak nazwali, że od drogi Nr 4521, od ciągu powiatowego Dzietrzniki – Załęcze 

odkąd zaczynamy i kończymy na drodze krajowej Nr 43. Chodzi o tę drogę  

Nr 4528E, a o tej Nr 4521 tylko wspomnieli, że to jest początek tej drogi Nr 4528E. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poinformował, że myślał,  

że to są dwie różne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że tutaj 

jeszcze jest tak, że gdzieś tam mają w zanadrzu Popowice.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dopowiedział,  

że czekają z dokumentacją.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że tak się 

zastanawia w tej chwili, bo tam nie ma tak wielkiego ruchu, czyli lepiej jakby może 

przejął Popowice. Powiedział, że patrzy z punktu widzenia tego, że są drogi  

o większym natężeniu ruchu i najpierw powinniśmy się tam koncentrować. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że Popowice 

to lepiej do Ładu składać.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że on 

też może złożyć.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak, będzie 

ogłoszenie Ładu to wtedy trzeba.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby wyrazić zgodę. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku z tym, 

że dokumentację projektową wykonałaby Gmina Pątnów, a powiat się dołoży.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Wójta Gminy Pątnów dotyczący przejęcia przez Gminę Pątnów  

w tymczasowy zarząd drogi powiatowej nr 4528E wraz z partycypacją w kosztach 

wykonania dokumentacji projektowej z tym, że dokumentację projektową wykonałaby 

Gmina Pątnów, a powiat wieluński dołoży środki na ten cel (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił posiedzenie  

po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5-osobowym składzie.  

 

 

 

Pkt 19 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów dotyczącego wykonania 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4521E  

w m. Załęcze Małe. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

odpisać krótko, że to jest ujęte w projekcie budżetu na przyszły rok.   
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, żeby zabezpieczyli 

środki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że proszą o zabezpieczenie środków. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zgodnie  

z deklaracją.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że zgodnie z deklaracją.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, żeby pamiętać o ścieżce.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek Wójta Gminy Pątnów dotyczący wykonania 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4521E w m. Załęcze 

Małe informującej, że ww. zadanie jest ujęte w projekcie budżetu powiatu 

wieluńskiego na przyszły rok. Zarząd Powiatu zwraca się z prośbą o zabezpieczenie 

środków na ten cel, zgodnie z deklaracją Wójta Gminy Pątnów zapewniającą 

partycypację w kosztach dokumentacji (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 20 

Zapoznanie z wynikami badań pomiaru emisji hałasu do środowiska na nowo 

wybudowanym bezpiecznym przejściu dla pieszych – kontynuacja sprawy  

z CXLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.08.2022 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

kierownikowi PZD w Wieluniu. 
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 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że zgodnie  

z zaleceniami zlecił opracowanie takiego pomiaru, który został przeprowadzony  

i wszystko jest w normie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby wysłać 

tę informacje do Wójta Gminy Skomlin.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że oraz  

do zainteresowanej strony.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

dopowiedział, że to była petycja.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu poinformował, że Gmina 

była tylko przekazującym.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że informacyjnie  

do gminy i do tej pani.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o przesłaniu ww. informacji  

do Pani               , do wiadomości Wójta Gminy Skomlin. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu prosił o te lampy, bo one się coś 

wyłączyły. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że zgłaszał i w tym tygodniu ma to być naprawione.  

 

 

Pkt 21 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

za III kwartały 2022 r. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania do tego sprawozdania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

sprawozdania.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za III kwartały 

2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, z czego wynikają  

te sprawozdania, że są tak często.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że z planu pracy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że z planu 

pracy.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odrzekł, że w zasadzie  

nie ma nigdy dyskusji nad tymi sprawozdaniami i wszystko jest dobrze, a pan 

kierownik musi się napracować raz na kwartał. Zaproponował, aby zrobić tak jak  

w przypadku szpitala, na pół roku.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

będą planowali plany pracy Zarządu to tak mogą to zaproponować. 

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że na razie jako propozycja 

planu.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu uznał, że półroczny byłby 

wystarczający, bo w zasadzie tutaj ten wrzesień to niewiele daje.  

 

 

Pkt 22 

Przyjęcie informacji o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

do akcji zimowej w sezonie 2022/2023 - temat sesyjny.  
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 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że może 

powie kilka słów od siebie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

kierownikowi. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są przygotowani finansowo.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że finansowo to mają nadzieję, że w listopadzie nie spadnie śnieg,  

bo w grudniu sobie poradzą.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że ta kolejność odśnieżania w powiecie była ustalona kiedyś. Zapytał, czy to się 

zmienia czy nie, bo widzi, że raczej nie. Dodał, że chciał pochwalić, że drogi się 

zgadzają i nie skracają się w okresie zimowym tak, jak było czasami  

w sprawozdaniach, bo już teraz jest jednakowo, sumy się też zgadzają. Zapytał 

dokąd dojeżdżają  - na ul. Wojska Polskiego i zawracają?  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że nie, 

jeżeli już jadą ul. Wojska Polskiego to już robią cały ciąg drogi, robią drogę Wojska 

Polskiego, jadą na Turów.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wie, że jest 

drugiej kolejności, ale teraz jak to jest ze sprzętem? Zapytał, czy nie patrzą już tutaj 

w zasadzie na kolejność tylko leci całą trasę? 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak,  

na ekonomię. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie. Dodał, 

że równie dobrze można by było wstawić pierwszy standard nie tylko ulice miejskie, 

ale całą drogę, która jest, bo to się nijak ma do rzeczywistości.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak, 

tylko że standard charakteryzuje się tym, że może ulicę Wojska Polskiego posypać 

ciągiem, jako drogę miejską, włączając piaskarkę i ciągle sypiąc całą ulicę Wojska 

Polskiego, a w drugim standardzie na zakrętach, miejsca niebezpieczne, przystanki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że skrzyżowania, wzniesienia.  
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 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu potwierdził i powiedział, 

że to jest po to tak zrobione. Dodał, że z tych nowinek to 8. listopada zostało 

opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego o przekazaniu  

nam drogi Nr 488. Po 14 dniach ta droga stanie się nasza, więc 22. listopada. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wrzucają  

ją do drugiego stopnia odśnieżania. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak, 

wrzucamy do drugiego stopnia odśnieżania, ale automatycznie będą pisali pismo  

na Zarząd odnośnie napisania pisma do Burmistrza. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, czyli  

na Zarząd 28. listopada, biorąc pod uwagę 30 dniowy termin.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu kontynuował, że potem 

procedura wygląda tak, że informują Burmistrza (30 dni) o zamiarze podjęcia takiej 

uchwały przez Radę Powiatu, potem dają to na Radę Powiatu i zrzucają to na drogę 

gminną, gdzie gmina ma prawo się od tego odwołać. Poinformował, że czytał parę 

wyroków, bo to się nazywa przekazywanie kaskadowe, praktycznie zarządca drogi 

nie ma nic do powiedzenia, musi tę drogę przejąć, ewentualnie potem może  

iść z nami do sądu, ale czytał orzeczenia sądowe, także raczej powinno być 

wszystko pozytywnie po naszej myśli. Dopowiedział, że jest to droga typowo gminna 

o znaczeniu tutaj lokalnym, miejskim. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jak teraz śnieg spadnie to musimy utrzymywać.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu potwierdził. Dodał,  

że od 22. listopada ta droga jest automatycznie nasza.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że wracając na chwilę 

do Załęcza, jeżeli Wójt Gminy Pątnów ma w zarządzie drogę, czyli to on utrzymuje, 

tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

on utrzymuje, jeżeli mu przekażemy.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że to jest teoria, 

bo przekażemy to on powinien utrzymywać, ale może obciążyć nas kosztami tego 

utrzymania, więc lepiej, że my to odśnieżymy niż on ma nam wystawić za to fakturę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, nawet jak przekażemy 

mu drogę.  
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, z czego to wynika. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśnił, że to jest 

użyczenie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to nie jest 

właściciel, nie jest zarządcą, tylko użycza zarządca. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

informacji.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej 

w sezonie 2022/2023 - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia planu 

operatywnego zimowego utrzymania dróg powiatowych.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1025/22 w sprawie zatwierdzenia planu operatywnego zimowego utrzymania dróg 

powiatowych (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1025/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 24 

Rozpatrzenie petycji w sprawie rozwoju infrastruktury rowerowej. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mają 

tutaj koncepcję. Dodał, że jest opinia prawna. Oddał głos panu naczelnikowi.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

omówił przedmiotową sprawę. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że w tej chwili odpiszą w ten sposób, bo tutaj opinia prawna mówi, że dwa organy  

są właściwe. Podał, żeby przedstawić ile mamy tych ścieżek rowerowych i z roku  

na rok infrastruktura w miarę możliwości w powiecie wieluńskim się powiększa. 

Dodał, że przy kolejnych inwestycjach, które są planowane, są ujęte ciągi pieszo-

rowerowe. Dopowiedział, że można wspomnieć, że na terenie Gminy Osjaków 

będzie prawie chyba 13 km, choć 13 km to jest droga, ale myśli, że ścieżek 

rowerowych też tam będzie ileś kilometrów. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu poinformował, że nie 

będzie ścieżek rowerowych.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy tam nie 

ma. Powiedział, że mu się pomyliło. Dodał, że planuje się umieścić  

w przyszłorocznym budżecie wykonanie dokumentacji na te odcinki. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że tam gdzie jest 

miejsce to ścieżki są robione, a jak nie ma miejsca, to po prostu wynika to z racji,  

że jest wąski pas.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co z tą ścieżką w Rudzie  

w stronę Widoradza.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby zostawić  

to na razie i do tego się ustosunkować. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że przeznaczanie 

każdego roku puli pieniędzy na inwestycje drogowe w budżecie powiatu, to przecież 

nie możemy tego wydzielić.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie, że inwestycje 

nowe są prowadzone. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że będzie 

opracowana strategia ponadlokalna i również będzie tam ujęta poprawa infrastruktury 

drogowej do miejsc atrakcyjnie turystycznych lub w miejscach bardzo 

niebezpiecznych, przy drogach o dużym natężeniu ruchu.  
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 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jeśli chodzi  

o to obniżenie krawężników i prowadzenie tych ciągów pieszo-rowerowych, bo to  

o to chodzi.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że przy ul. Wojska Polskiego. 

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

dodał, że na istniejących już właśnie chodnikach, żeby te szlaki pieszo-rowerowe tam 

utworzyć.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na istniejących to trzeba zrobić przegląd. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu uznał, że taki odcinek to już na rower 

się nadaje na Wicherniku. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu potwierdził.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że tak jak kiedyś już mówili,  

po jednej stronie zrobić chodnik.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że zmiana 

organizacji ruchu też.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chciał skończyć, 

czy jest to możliwe, np. na ul. Joanny Żubr, gdzie do Gaszyna mamy ścieżkę 

rowerową, ale jadąc do Wielunia to po chodniku teoretycznie nie można jechać. 

Zapytał, czy jest taka możliwość. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że istniałaby taka możliwość. Dodał, że trzeba by było tylko usystematyzować,  

bo są takie znaki, którymi można oznakować, że można jechać po chodniku, tyle  

że pierwszeństwo wtedy miałby pieszy nad rowerzystą. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział,  że myśli, że to nie  

są jakieś duże koszty i jeżeli miałoby to uszczęśliwić mieszkańców, co poniektórych.  

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co to są te szlaki 

rowerowe EWI, wytyczone w ramach projektu bursztynowego.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w ramach Szlaku Bursztynowego to nie one są.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że tak ma napisane. 

Odczytał, że „działania związane ze szlakami rowerowymi”. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to nie jest w ramach Szlaku Bursztynowego.  

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odczytywał dalej,  

że „wytyczonymi w ramach projektu bursztynowego”. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że do projektu była 

ta mapa wykorzystana. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, że mapa 

była wykorzystana.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zwrócił się do pana kierownika,  

że jeżeli chodzi o ulicę Wojska Polskiego i ulicę Joanny Żubr, to prosiłby  

o przeanalizowanie tej możliwości.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w kwestii Wojska Polskiego to tak samo chodzi o szerokość.   

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że też, 

aczkolwiek teraz procedura wygląda tak, że co innego jakbyśmy robili nowy projekt  

i projektant musiałby przewidzieć, że szerokość chodnika, aby był tam ciąg pieszo-

rowerowy, musi być zakładając nie mniej niż 3 metry i wtedy mogą dopuścić ruch 

rowerowy i pieszy, to wtedy składa do budownictwa i budownictwo mu to przyjmuje 

bez uwag, a jeżeli by zrobił węższy chodnik i zaproponowałby takie rozwiązanie,  

to budownictwo mu tego nie przyjmie, ale po wykonanej inwestycji możemy ten 

chodnik przekwalifikować, jako ciąg pieszo-rowerowy. Dodał, że tak się robi i tak 

wygląda procedura. Zaproponował, aby jednak te propozycje w tej petycji 

przeanalizować z policjantem, bo część petycji analizowali też już na jednej Komisji 

Bezpieczeństwa, co zaproponowali gminie, żeby stworzyć kontrapasy, że rowerzysta 

może jechać pod prąd, żeby to rozmalować i sami z policjantem stwierdzili,  

że automatycznie jadąc pod prąd będzie wyjeżdżał prosto na ul. Kaliską prosto  

pod samochód, także te propozycje nie wszystkie są trafne. Dodał, że nie czują się 

aż takimi specjalistami, żeby się wypowiadali typowo na temat bezpieczeństwa. 

Poinformował, że według nich to powinna być opracowana przez inżynierię ruchu 

drogowego opinia, jakiś projekt, żeby się fachowcy wypowiedzieli, czy to jest 

bezpieczne, żebyśmy chcąc poprawić bezpieczeństwo rowerowe nie zaszkodzili tym 

rowerzystom.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jest jakaś Komisja 

Bezpieczeństwa przy Staroście.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest, 

przy Staroście.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podał, że jego propozycja jest 

taka, żeby wnioski z tego przejazdu przedstawić Zarządowi i wtedy mogliby się 

odnieść do tych niektórych propozycji rowerowych.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, tylko muszą ustalić jaką dają odpowiedź.  

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że na rozpatrzenie petycji 

są 3 miesiące.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to nie będzie  

w ogóle trafiać na Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że będzie.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

dodał, że o to chodzi, że po części jest to kompetencja Rady.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopowiedział, że tutaj jak czyta,  

to też się dwa punkty zawierają w sobie, bo z jednej strony jest dopuszczenie ruchu 

rowerowego na ulicy Wojska Polskiego, a później jest rozpoczęcie prac projektowych 

na budowę drogi. Dodał, że chyba, żeby to tymczasowo zrobić.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił, że jego 

propozycja jest taka, żeby zostawić sprawę w toku, a Komisja Bezpieczeństwa 

zajmie się na istniejących chodnikach jaka jest możliwość przygotowania ciągów 

pieszo-rowerowych - czy jest możliwość, czy szerokość pasa jest wystarczająca,  

czy się zmieści. Powiedział, że jak dostanie raport odnośnie ścieżek rowerowych  

z Komisji to przedstawi Zarządowi, a jeżeli byłby jakiś oddzielny protokół na temat  

to by też bardzo prosił, bo na pewno członków Zarządu będzie interesowało,  

kto zajmuje pas drogowy, czy jest zmiana znaku. Zapytał, kto jest „za” takim 

rozwiązaniem. Dodał, że mają czas i przekazanie tego materiału do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz przekazanie informacji dotyczącej działań podjętych przez 

Zarząd Powiatu. Dopowiedział, że tutaj przy tych działaniach to też trzeba 

powiedzieć, że jest projektowana, np. ulica Jagiełły, będzie tam ścieżka rowerowa,  

w budżecie są zaprojektowane projekty ewentualne do wykorzystania, jeżeli tam się 

te ścieżki zmieszczą, czy nie.  
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to trzeba tak 

dyplomatycznie nazywać te ścieżki, bo one co do zasady nie są ścieżkami,  

ale pozwalają na ruch rowerowy.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Rozpatrzenie petycji w sprawie rozwoju infrastruktury 

rowerowej” w toku, celem przeanalizowania przez Komisję ds. Bezpieczeństwa  

i Organizacji Ruchu Drogowego przy Staroście czy na istniejących chodnikach  

jest możliwość przygotowania ciągów pieszo-rowerowych, a następnie 

przedstawieniu wyników ww. analizy Zarządowi Powiatu w Wieluniu oraz  

o przekazaniu petycji do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w części dotyczącej Rady 

Powiatu w Wieluniu wraz z informacją dotyczącą działań podjętych przez Zarząd 

Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 25 

Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na interpelację radnego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Sebastiana Jasińskiego z dnia 2.10.2022 r. w sprawie odpowiedzi 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi na wniosek  

z dnia 25.04.2022 r. Rady Powiatu w Wieluniu dotyczący jak najszybszego 

podjęcia prac w celu wykonania wjazdu dla służb ratowniczych na obwodnicę 

Wielunia.  

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przekazują to pismo. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem projektu pisma  

do wnioskodawcy, czyli do radnego Jasińskiego. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że to znaczy  

za przekazaniem. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

projekt  pisma adresowanego do radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana 

Sebastiana Jasińskiego w załączeniu przekazującego odpowiedź Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi znak:  

O/ŁO.Z-3.4241.112.2022.1.VK z dnia 08.11.2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

naczelnika, z czym to jest związane.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że 4. listopada złożyliśmy wniosek do Wojewody Łódzkiego  

o dofinansowanie linii na terenie Powiatu Wieluńskiego i to dotyczy 15. Linii,  

i ta uchwała Rady Powiatu jest potrzebna do tego, żeby wyraziła nam zgodę  

na zawarcie umowy, jeżeli dostaniemy jakieś środki.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że środki  

w przyszłym budżecie zostały zaplanowane.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

dodał, że jest 89 tys. zł maksymalnie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że 90 tys. zł 

zaplanowali przy projekcie budżetu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał pana naczelnika, czy nie 

piszą w tej uchwale roku, bo tak prawdę mówiąc nigdzie nie ma.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że nie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że w poprzednich też nie 

było.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

  

  

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1026/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1026/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 27 

Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2022 r. – temat 

sesyjny.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mają 

rozpisane inwestycje. Dodał, że myśli, że żadna nie jest pominięta. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że dodatkowo 

kazał dołożyć te dotacje celowe na pomoc finansową udzieloną na remonty dróg,  

bo uważa, że jest to dosyć pokaźna suma. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, na jakie 

remonty dróg. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że Czarnożyły – 

Gromadzice. Dodał, że te, co przekazywali.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  o realizacji inwestycji powiatowych w 2022 r. – temat sesyjny (głosowało 

5 członków Zarządu). 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu. 



62 
 

 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, o koparkę.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że ruszają w trasę.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, gdzie będzie pierwsze 

kopanie rowów. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że pierwsze kopanie rowów chcą zrobić na Mątewkach.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił uwagę,  

żeby nie zabrali pola rolnikowi, bo jak za szeroko wykopią rów to sprawa w sądzie.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że pas drogowy jest 

szeroki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że trzeba 

granice dobrze sprawdzać.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dopowiedział, że na 

Geoportalu i urządzenia umieszczone pod spodem, podał przykład odcinka drogi 

Turów w stronę Chotowa gdzie teraz tam kopią. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

kopią przyłącza, gaz.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że wodę i prąd  

i mają w decyzji wpisane 1,5 m, a zajeżdża ich koleżanka na kontrolę i okazuje się, 

że jest na 75 cm, a im tłumaczy, że tam docelowo będzie rów, ale w decyzji mają  

1,5 m i wszystko od nowa. Dopowiedział, że od nowa kazał im to robić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wobec wyczerpania 

wszystkich spraw drogowych podziękował panu Pankowi i panu Brysiowi.  

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Powiat Wieluński porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania  

i wdrożenia Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał inspektora  

do spraw strategii, inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych – panią Annę 

Pakułę. Zapytał, czy wszystkie gminy odpowiedziały pozytywnie i czy uchwały zostały 

już podjęte. 

Pani Anna Pakuła - inspektor do spraw strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych odpowiedziała, że nie zostały jeszcze. 

Dodała, że z tego co wie, to na pewno podjął Działoszyn, Wieluń, Ostrówek, 

Czarnożyły i Pątnów, a kolejne gminy zadeklarowały, że w listopadzie też będą 

podejmowały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

inspektor chciałaby coś do tego dodać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zobaczył,  

że Działoszyn też na to odpowiedział. Zapytał, czy były na przykład wysłane 

propozycje do Lututowa, Sokolnik.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Odnośnie Lututowa były rozmowy i nie wyrazili zgody, pan wicestarosta też 

rozmawiał w sprawie strategii. 

Pani Anna Pakuła - inspektor do spraw strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych potwierdziła i dodała, że oficjalnie 

odpowiedzieli pismem, że nie są zainteresowani.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że również Gmina Siemkowice.  

Pani Anna Pakuła - inspektor do spraw strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych podała, że też odpowiedzieli, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że takie 

padły propozycje na spotkaniu z wójtami. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że Praszka to już oddzielne województwo. 

Pani Anna Pakuła - inspektor do spraw strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych powiedziała, że jeśli może dodać to gdyby 

nawet w trakcie jakieś gminy chciały dołączyć to mogą, bo nawet mają taki zapis,  

że ma charakter otwarty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pytał o ten 

Lututów, bo oni wtedy dążyli, żeby do powiatu wieluńskiego przejść.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

odmówili. Zapytał, czy jeszcze ktoś chciał zadać pytanie pani inspektor. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1027/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Wieluński porozumienia  

w sprawie przystąpienia do opracowania i wdrożenia Strategii rozwoju 

ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1027/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przeprowadzenia pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości - dot. nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Skrzynno, gmina Ostrówek oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka 1117, 1128, 1223, 1227 o łącznej powierzchni 

8,0500 ha, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał z-cę 

naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami 

– panią Justynę Kałuziak. Zapytał, kto jest „za” powołaniem komisji przetargowej  

do przeprowadzenia pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 

nieruchomości w miejscowości Skrzynno w składzie osobowym: przewodniczący – 

Waldemar Pęcherz, członkowie: Justyna Kałuziak, Karolina Nowakowska i Iwona 

Kulczyńska. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1028/22 w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1028/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał,  

czy są zainteresowani.  

 Pani Justyna Kałuziak – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jedno wadium jest 

wpłacone.  

 

 

Pkt 30 

Sprawy bieżące. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

chce zabrać głos.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że dał panu 

wicestaroście informację dotyczącą opłat za tą ochronę środowiska. Dodała,  

że do 2021 roku niewykorzystane środki na ten cel związany z ochroną to 127 tys. zł. 

W tym roku dochody wpłynęły do powiatu w kwocie 108 tys. zł, o ile się nie myli i nie 

zostały wykorzystane na żaden inny cel i one zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych muszą być przeznaczone na wydatki związane z ochroną środowiska, 

więc proponuje, że jeżeli one nie zostaną w jakiejś tam części wykorzystane w tym 

roku to przy podziale nadwyżki, bo one muszą zostać podzielone i wydane na ten cel 

z ochroną środowiska.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że zwiększyć 

te środki. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że w przyszłym 

roku, bo w przyszłym roku mamy zaplanowane 80 tys. zł i można by było coś zrobić.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

aby zwiększyć te środki, czyli kwotę w Wydziale Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

zwiększylibyśmy o 80 tys. zł + 120 tys. zł.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił uwagę, że plus  

108 tys. zł. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że mają 

prawie 200 tys. zł i za to coś można zrobić.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy mamy jakieś 

rozliczenie.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że muszą się 

oczywiście z tych pieniędzy rozliczyć.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy mamy jakiś 

sposób  wyliczenia tego przez Urząd Marszałkowski.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to na pewno 

ma pani naczelnik.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że musi  

z nią porozmawiać, bo wczoraj byli w szoku, bo 1 mln zł dostają.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, ale mają duże 

składowisko. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że właśnie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że sprawdzał  

i Przedsiębiorstwo Komunalne w Wieluniu w 2021 roku zapłaciło 190 tys. zł  

do Urzędu Marszałkowskiego.  

  

 

Pkt 31 

Wolne wnioski. 

 

 Na CLVI posiedzeniu Zarządu Powiatu wolne wnioski nie były składane. 
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Pkt 32 

Zamknięcie CLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


